
 

 
 

 

 
 

 

VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS  

 ANTANO GUSTAIČIO AVIACIJOS INSTITUTE 

 ATASKAITINĖS  SENIŪNŲ KONFERENCIJOS PROTOKOLAS 

2025 m. kovo 12 d. 

Linkmenų g. 28, L6 AGAI 126 

Konferencijos registracijos pradžia - 19:30 val. 

 

Konferencijos pirmininkė: Jovita Bžezinskaja 

Konferencijos sekretoriai: Tumas Čepliejus, Nikita Zubov 

 

DARBOTVARKĖ 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas; 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

6. Kvorumo tikrinimas; 

7. VGTU SA AGAI veiklos ataskaitos pristatymas; 

8. Klausimų sesija; 

9. VGTU SA AGAI finansinės ataskaitos pristatymas; 

10. Klausimų sesija; 

11. VGTU SA AGAI veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai; 

12.  VGTU SA AGAI Pirmininkės kadencijos prailginimo iki 2026 m. kovo mėn. 

tvirtinimas 

13. VGTU SA AGAI Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją; 

14. Konferencijos uždarymas. 

 

  



 

 
 

 

 
 

1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 14 seniūnų iš 24. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

 

2. Konferencijos atidarymas 

VILNIUS TECH SA AGAI pirmininkė Karolina Balkutė atidaro konferenciją. 

 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

● Konferencijos pirmininke pasiūlyta Jovita Bžezinskaja. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Tumas Čepliejus ir Nikita Zubov.  

Patvirtinta bendru sutarimu. 

4. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti:  

• Rūta Karilė Šapranauskaitė 

• Rugilė Narvilaitė 

• Viktoras Jašinskas 

 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti:  

• Rūta Karilė Šapranauskaitė 

• Rugilė Narvilaitė 

• Viktoras Jašinskas 

 

 



 

 
 

 

 
 

6. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 14 seniūnų iš 24. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

7. VGTU SA AGAI veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA AGAI pirmininkė Karolina Balkutė pristato VGTU SA AGAI veiklos 

ataskaitą už 2024 m. spalio 8 d. – 2025 m. kovo 12 d. laikotarpį. 

 

8. Klausimų sesija 

VGTU SA AGAI pirmininkė Karolina Balkutė atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA AGAI veiklos ataskaitą už 2024 m. spalio 8 d. – 2025 m. kovo 12 d. 

laikotarpį. 

 

Ramunė Miliauskaitė (AEif - 21): Buvo minėtos atnaujintos uniformų dėvėjimo 

taisyklės, ar jos buvo kažkur viešinamos, supažindinta su jomis? 

Atsakymas: Kartu su dekanatu suderinamos uniformų dėvėjimo taisykles, užsakant 

uniformas pirmakursiai buvo supažindinti ir pasirašė uniformų dėvėjimo taisykles. 

Taisyklės nebuvo viešintos. 

Klausimo papildymas: Ar taisyklės galioja tik būtent pasirašiusiems pirmakursiams, ar 

ir žmonėms, kurie jas turėjo anksčiau? 

Atsakymas: Faktiškai taisyklės galioja nuo šių metų. 

Atsakymo papildymas (AGAI dekanas doc. dr. Linas Juknevičius): Nieko ypatingo ten 

nėra, tiesiog literatūriškai surašyta, kad elgtis tvarkingai ir kultūringai.  

 

 

Gytis Andreikėnas  (AMf – 21/1): Prie naujų narių kuravimo į SA, vyko naujų narių 

mokymai, bet  kas vyks toliau, kaip dažnai vyks visuotiniai susirinkimai, kada buvo 

paskutinis? 

Atsakymas: Paskutinis visuotinis susirinkimas buvo lapkričio gale, turėtų būti vykdomi 

dažniau, tačiau dėl problemų negalėjo. Visuotiniai susirinkimai bus reguliaresni. 

 



 

 
 

 

 
 

Klausimo papildymas: Kada planuojamas kitas susirinkimas? 

Atsakymas: Susirinkimas planuojamas kitą savaitę. 

 

AGAI dekanas doc. dr. Linas Juknevičius: Kaip sekasi įtraukti magistrus į SA 

atstovybės veiklas? 

Atsakymas: Nesiseka įtraukti magistrantų į SA, nes jie patys nerodo iniciatyvos. 

Jovita: Su magistrais sunkiau bendrauti, nes jie neturi seniūnų ir nenori įsitraukti į SA 

veiklą, sunku priversti bendrauti su SA. Jie turi teisę eiti į konferencijas ir turi balso 

teisę, tačiau jie neturi seniūnų, tik kontaktinius asmenis, jų sąrašus galima pateikti. 

Urtė: Yra problema su penkto kurso seniūnais, nes jie nemano, kad antrakursiai jiems 

gali suteikti žinių, nes jie yra penktakursiai ir daugiau žino. Jie gauna informaciją, 

apklausas, tačiau tik jie gali pareikšti norą įsitraukti į SA. 

 

AGAI dekanas doc. dr. Linas Juknevičius: Mačiau apklausą darėt apie vadovus ir 

praktiką, jeigu galėtumėt, nuasmenintą, gal kažkokią apibendrintą gauti, bent išvadas? 

Tiesiog, mums irgi naudinga būtų, mes irgi esam atsakingi. 

Atsakymas: Pakomentuos Martyna. 

Martyna Žemaitytė: Apklausoje gavome mažai atsakymų, dėl to negalima daryti 

išvadų. 

9. VGTU SA AGAI finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA AGAI pirmininkė Karolina Balkutė pristato VGTU SA AGAI finansinę 

ataskaitą už 2024 m. spalio 8 d. – 2025 m. kovo 12 d. laikotarpį. 

10. Klausimų sesija 

VGTU SA AGAI pirmininkė Karolina Balkutė atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA AGAI finansinę ataskaitą už 2024 m. spalio 8 d. – 2025 m. kovo 12 d. 

laikotarpį. 

 

Ramunė Miliauskaitė (AEif - 21): Kas daroma, jei studentai nusiunčia ne tą sumą ar 

netiksliai nurodo paskirtį? 



 

 
 

 

 
 

Atsakymas: Kai nusiunčiama nuoroda, kur pervesti pinigus, kartais nurodoma ne ta 

paskirtis arba ne ta suma, tuo atveju daromas grąžinimas. 

 

AGAI dekanas doc. dr. Linas Juknevičius: Iš ataskaitos galima matyti, atstovybė veikė 

pelningai, ta parama nėra kažkur reikalinga. Tai mano toks klausimas, kas bus daroma 

su tomis lėšomis, ar reikalinga ta parama? 

Atsakymas: Visi turės pavasarinius mokymus, vyks „TechWave“ – naujas SA renginys 

kuriam reikėtų lėšų, vyks pirmakursių stovykla, rudeniniai mokymai. 

Prodekanas Laurynas Šišovas: Partnerių lėšos kam būtų skirtos, kam jos būtų 

reikalingos? 

Atsakymas: Parama reikalinga, kad galima būtų padengti mokymus ir nerinkti pinigų iš 

dalyvių. 

Atsakymo papildymas (Ramunė Miliauskaitė): Reikia didesnių išlaidų stovykloms, 

mokymams ir renginiams, nes Aukštadvaris nefinansuoja. 

Klausimo papildymas: (AGAI dekanas doc. dr. Linas Juknevičius): Bet ten pagrinde 

tik apgyvendinimas ir maitinimas, ar tikrai reikia, galima universiteto prašyti papildomų 

lėšų. 

Atsakymas (Ramunė Miliauskaitė): Bandėm daryti ir taip. Toks modelis nėra 

veiksmingas. 

Klausimo papildymas (AGAI dekanas doc. dr. Linas Juknevičius): Girdėjau centrinės 

atstovybės planus kažką optimizuoti dėl tų mokymų, sujungti daugiau fakultetų ir 

sąnaudos sumažės. 

Atsakymas: Čia kalbat apie pirmakursių stovyklą. Yra planas apjungti daugiau fakultetų 

į pirmakursių stovyklas, tačiau per vėlai gaunami sąrašai pirmakursių, dėl to trūksta 

laiko suorganizuot, dėl to stovyklos rengiamos po 2-3 fakultetus. 

 

11. VGTU SA AGAI veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai 

Balsavime dėl VGTU SA AGAI veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 14 

Už – 10 



 

 
 

 

 
 

Prieš – 1 

Susilaikė – 3 

 

Balsavime dėl VGTU SA  finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 14 

Už – 12 

Prieš – 0 

Susilaikė – 2 

 

12. VGTU SA AGAI Pirmininkės kadencijos prailginimo iki 2026 m. kovo mėn. 

tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA AGAI pirmininkės kadencijos prailginimo pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 14 

Už – 5 

Prieš – 2 

Susilaikė – 7 

13. VGTU SA AGAI delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją 

Kviečiami seniūnai norintys ir galintys dalyvauti VGTU SA visuotinėje ataskaitinėje 

seniūnų konferencijoje. Instituto vardu kviečiami 6 delegatai.  

 

Rokas Mickus 

Nikita Posaškov 

Goda Dabašinskaitė 

Kipras Petraitis 

Urtė Galachvoščiūtė 

Milda Veitė 

 

 

14. Konferencijos uždarymas 



 

 
 

 

 
 

 

Konferencijos pirmininkė                  Jovita Bžezinskaja 

Konferencijos sekretorius       Tumas Čepliejus 

Konferencijos sekretorius       Nikita Zubov 

  



 

 
 

 

 
 

 



 

 
 

 

 
 

 



 

 
 

 

 
 

 

 



 

 
 

 

 
 

 

 



 

 
 

 

 
 

 



 

 
 

 

 
 

 

 



 

 
 

 

 
 

 


